
 

Zápis z pátého otevřeného zasedání SSH FF UK 

21. března 2025 

 

Schůze zahájena v 17:49. 

Přítomni: Barbora Řehořová, Martin Wolf, Markéta Prošková, Tereza Hálová, Václav Paděra, 

Jakub Valuch a Vlastimil Křišťan. 

Zápis provedl Martin Wolf. 

Program: 

1. Úvod 

2. Schválení programu 

3. Uplynulé akce  

4. Nadcházející akce  

5. Různé 

6. Závěr 

 

1. Úvod 

- Paní předsedkyně Spolku Markéta Prošková uvítala přítomné a zahájila schůzi. 

 

 

2. Schválení programu 

- Následně dala hlasovat o schválení programu schůze. Program byl schválen 

poměrem hlasů přítomných členů výboru 3-0-0. 

 

 

3. Uplynulé akce  

- Poté začala rekapitulovat proběhlé akce SSH FF UK, k nimž se vyjadřovali 

jednotliví přítomní. 

- 5. 3. – představení studentské práce Štěpána Vody – akci shrnul tajemník Martin 

Wolf, který ji organizoval, dle něj se vydařila, účast byla velká, prezentace 

vydařená a nebyly žádné problémy s organizací; poděkoval rovněž přítomnému 

čestnému členovi Vlastimilu Křišťanovi za krásné fotky z akce. 

- 16. 3. – spolkohraní – za nepřítomného předsedu DK Vjačeslava Glazova shrnuli 

akci účastníci Martin Wolf a člen DK Václav Paděra, účast byla malá, ale byla to 

velmi příjemná akce, doporučili, ať se někdy spolkohraní zase uspořádá. 

- 19. 3. – Filmový klub – Trhák – přítomný Vlastimil Křišťan, který se jako jediný 

z přítomných účastnil, řekl, že návštěvnost byla adekvátní, komplikací bylo jen 

zpoždění kvůli výuce, která v místnosti probíhala předtím a přetahovala se; 

účastnili se i lidé z PedF, přednáška Marka Panochy byla skvělá, akce shrnuta jako 

úspěch. 



 

- 19. 3. – Kariérní den UK – Martin Wolf shrnul, že akce sama o sobě asi byla 

dobrá, ale pro FFabulu celkem zbytečná, u spolkového stánku se nezastavil takřka 

nikdo, doporučil zvážit, zda příště účast neodřekneme. 

- 20. 3. – Reprezentační ples FF UK a PedF UK – členka DK Tereza Hálová 

zmínila, že všechna místa na ples, která FFabula koupila, se nevyprodala, proto 

bude příště třeba buď jejich propagaci řešit s větším předstihem, popř. to nedělat. 

Jinak ples proběhl příjemně, s výjimkou nepříjemného chování ochranky. 

- Po vyčerpání bodu předsedkyně bod uzavřela a přešlo se k plánování blížících se 

akcí. 

 

 

4. Nadcházející akce  

- 27. 3. – Studentskou radou svolané spolkové kolegium, zúčastní se ho Markéta 

Prošková. 

- 28. 3. – Exkurze do UPM na výstavu Josef Koudelka Ruiny – zařizuje Martin 

Wolf, všechno je zařízené, Martin Wolf pochválil skvělou komunikaci s UPM. 

- 31. 3. – Filmový klub – Kung Fury, vše je zařízené. 

- 9. 4. – Představení knihy Watching the Jackals – paní místopředsedkyně Barbora 

Řehořová řekla, že vše je ještě v řešení, ale příští týden bude připravena grafika, 

událost i všechno ostatní. 

- Markéta Prošková poté vyzvala k diskuzi a nápadům na další akce. 

- Václav Paděra navrhl na 24. 4. exkurzi na Vyšehrad, provedl by nás člen spolku 

Jan Müller, který tam provází, a rovnou by se to mohlo spojit s dubnovou 

spolkohospodou na hradbách. 

- 17. 4. – návrh uspořádat další spolkohraní – bude se k tomu muset vyjádřit 

Vjačeslav Glazov, který by to organizoval. 

- 28. 4. – Markéta Prošková plánuje v tomto termínu uspořádat akci s tematikou 

výstavby města s A. Gjuričovou a K. H. Guzikem, FFabula to bude organizovat 

společně s SPA FA ČVUT, proběhne ještě diskuze o formátu akce. 

- 1. 5. – Studentský Majáles – ohledně spolkové účasti komunikuje Martin Wolf, 

vezme si na starost organizaci spolkového stánku. 

- Martin Wolf řekl, že by rád zkusil uspořádat ještě jedno představení studentské 

práce, Markéta Prošková mu doporučila, že by se to hodilo v druhý květnový 

týden. 

- 15. 5. – 15. Spolkové narozeniny – Barbora Řehořová prohlásila, že je třeba rychle 

domluvit místo konání. Václav Paděra navrhl Klub Betlémská s tím, že bychom 

mohli zařídit externě catering. Mezi návrhy na místa zazněly také Kampus 

Hybernská a Břevnovský pivovar v klášteře. Markéta Prošková sdělila, že na 

základě komunikace s vedením bude pořádání narozenin na fakultě, jak se to 

dělalo dřív, stále složitější. Přítomní se shodli na tom, že prioritně se pokusí zajistit 

prostor v Klubu Betlémská, v případě nezdaru se budou řešit další možnosti. Roli 

hlavního organizátora narozek na sebe vzala Barbora Řehořová, podílet se ale 

hodlají všichni. Paní místopředsedkyně se pokusí domluvit s panem doktorem 

Franzem na narozeninovou přednášku na téma smažák. 



 

- Spolkový ples – Barbora Řehořová bude hledat možná místa konání, časové 

termíny byly předběžně stanoveny na druhou polovinu října, ideální den konání by 

byl asi čtvrtek. 

 

 

5. Různé 

- Martin Wolf slibuje, že přes duben vyřeší výrobu spolkového merche, bude 

potřeba nejpozději na Majáles a narozeniny; bude ohledně toho komunikovat 

s Barborou Řehořovou a Adalbertem Langerem. 

- Markéta Prošková se zeptala přítomných členů DK, jak to vypadá s plánovanou 

změnu spolkových hesel, Václav Paděra odvětil, že to řeší, ale nestíhají, oproti 

tomu druhý úkol DK, správa členstva, se posunul, stav členstva je v tabulce 

aktuální, aby bylo možno sladit se stavem členstva ve facebookové skupině. 

- Markéta Prošková slíbila, že se bude více věnovat spolkovým webovým stránkám. 

- Paní předsedkyně se zeptala Martina Wolfa, jak je na tom s výrobou a jednáním 

dotazníku ohledně splynutí historických pracovišť, pan tajemník potvrdil, že na to 

myslí, ale nestíhá, pokusí se nicméně brzy na to podívat. 

- Barbora Řehořová opět apelovala, ať všichni členové výboru a DK sledují 

úkolníček na disku pro hladký průběh organizace akcí. 

- Vlastimil Křišťan poprosil výbor o pořádání dalších Deskoffek 3. 4. 

- Martin Wolf potvrdil, že si vezme na starosti Majáles. 

 

 

6. Závěr 

- Po vyčerpání všech bodů programu, témat a podnětů paní předsedkyně poděkovala 

za účast i za všechnu rozvíjenou aktivitu a vyzvala k postupnému rozdělání 

táboráku. 

- Schůze skončila v 18:46. 


